
NA SKUPŠČINI

Vrsta pripomb na
osnutek resoluciie

25. in 27. oktobra so zasedali
zbori bežigrajske občinske
skupščine. v torek družbeno-
politični, v četrtek pa zbora
združenega dela in krajevnih
skupnosti. Osrednji temi dnev-
nih redov zasedanj sta bili, kot
smo že poročali, osnutek reso-
lucije o politiki uresničevanja
družbenega plana občine v
prihodnjem letu in osnutek sa-
moupravnega sporazuma o
združevanju in uporabi sred-
stev za zadovoljevanje skupnih
potreb delovnih Ijudi in obča-
nov v bežigrajskih krajevnih
skupnostih za tekoče petletno
obdobje.

Podobno, kot 30 ugotovili že
člani občinskih družbenopoli-
tičnih organizacij, so tudi dele-

gati družbenopolitičnega zbo-
ra ocenili osnutek resolucije
za prihodnje leto kot premalo
ambiciozen. Glede na doseže-
ne letošnje gospodarske rezul-

.tate sta predvideni stopnji
družbenega proizvoda in indu-
strijske proizvodnje preskro-
mno zastavljeni, posebej ne-
sprejemljiva pa je predvidena
ničeina rast zaposlovanja, zla-
sti če upoštevamo da obstajajo
neizkoriščene notranje rezer-
ve. Družbenopolitični zbor je
tudi pozval vse delovne Ijudi,
samoupravne in poslovodne
organe v organizacijah zdru-
ženega dela in krajevnih skup-
nostih, da nemudoma začnejo
izdelovati svoje plane za pri-
hodnje leto, seveda v skladu z
resolucijsko predvidenimi cilji
in notranjimi rezervami. V re-
s>oluciji' je treba podrobneje
obdelati tudi področje nadalj-
njega razvoja samoupravnih
družbenoekonomskih odno-
sov, s poudarkom na večji vlo-
gi delavcev pri odločanju o po-
gojih in rezultatih dela, so med
drugim sklenili delegati druž-
benopolitičnega zbora.

IZ RAZPRAVE
OSTALIH ZBOROV

MIHA RAJNER, \z Smelta je
posredoval zboru združenega

dela pobudo svoje temeljne
delegacije, naj se resolucija
dopolni z navedbo Smeltove
naložbe. Smelt namerava na-
mreč prihodnje leto pričeti s
prvo fazo razširitve in izboljša-
nja proizvodnih zmogljivosti
za gradnjo industrijskih objek-
tov v tujini. Tako bo izpopol-
njeno Smeltovo izvajanje inže-
niring dejavnosti »na ključ«,
predvsem na tujih trgih. Smolt
bo namreč zgradil objekt s
prostori za šolanje tujih ka-
drov, s kemijskimi in tehnolo-
škimi laboratoriji, testirni cen-
ter s pilotskimi napravami za
preizkušanje novih tehnologij.
računski center in tehnični od-
delek za izdelavo ponudb »na
ključ«.

SIMON KERŽIČ, iz delovne
organizacije lnex Adria Avio-
promet. je obvestil delegate
zbora združenega dela. da bo
ta delovna organizacija naba-
vila v prihodnjem letu dve pet-
deset sedežni letali. poleg tega
pa bodo plačali tudi avans za
nakup stopetdeset sedežnega
letala v letu 1985. Ta podatek
naj bo uvrščen tudi v resoluciji
za prihodnje leto.

PAVLA FRANKO iz delovne
organizacije Commerce je
med drugim opozorila, naj se v
prihodnje zmanjša birokracija
v zdravstvu in naj se zdravniki
bolj posvetijo pacientom. Kon-
ferenca delegacij v Commercu
je tudi predlagala, naj se črta
tisti odstavek v resoluciji, ki
predvideva, da bo konzilij
zdravnikov v osnovni zdrav-
stveni službi tekoče spremljal
izdajanje napotnic za speciali-
stične preglede, da bi se tako
znižali stroški specialističnega
varstva, zaostrili kriteriji za na-
potitev v stalež, ter da bi se
znižal odstotek izostajanja z
dela. V Commercu so izrazili
bojazen pred ravno nasprotni-
mi učinki teh ukrepov, seveda
v škodo pacientom.

IGOR GOLJEVŠČEK iz Obrt-
nega združenja Ljubljana -
Bežigrad je opozoril, da glede

na potrebe občanov in gospo-
darstva ni umestna selektivna
davčna pohtika, ki jo predvide-
va občinska resolucija in ki naj
bi spodbujala razvoj deficitar-
nih obrti. Davčna politika naj
bo čimbolj onotna, tako zasto-
ritveno - deficitarno obrt kot
z,a proizvodne dejavnosti.
Takšno stališče je sprejela tudi
mestna skupščina, je dejal de-
legat.

Konferenca delegacij Časo-
pisnega grafičnega podjetja
Delo je pripravila vrsto pri-
pomb na osnutek občinske re-
solucije. Omenimo le dva vse-
binska sklopa vprašanj, ki ju je
med drugim omenil delegat
VINKO MAV. Opozoril je, kot
že nekaj razpravljalcev pred
njim, na nesprejemljivo ničel-
no rast zaposlovanja v prihod-
njem letu. V Delu namreč še
vedno niso dobili zadovoljive-
ga odgovora na svoje delegat-
sko vprašanje, kaj bomo v ok-
viru občinske in mestne reso-
lucije ukrenili, da bo mladina,
ki končuje šolanje, dobila
ustrezno zaposlitev. Glede ko-
munalnega in stanovanjskega
gospodarstva so prav tako
vnovič opozorili, da nenehno
sprejemamo samo načrte po-
zidave posameznih otokov in
naselij, nihče pa se ne zamisli
resno nad dejstvom, da pov-
prečni delavci niso več zmožni
finančno sodelovati pri soinve-
stiranju v svoje bodoče stano-
vanje. če bodo šle stvari tako
naprej, nas čaka brezizhodni
zastoj. Lahko bi uredili vsaj
možnosti podaljšanjaodplače-
vanja posojil ali načrtno preu-
rejanje podstrešij, je menil de-
legat.

JANEZ RAMOVŠ, predstav-
nik kmetov, pa je med drugim
predlagal, naj bo v resoluciji za
prihodnje leto upoštevana ti-
sta kategorizacija zemljišč v
krajevni skupnosti Beričevo -
Brinje (otoka BS204/4 in
204/5), ki bo ponovno in do-
končno določena.

Na zboru krajevnih skupno-
sti ie bilo spet živahno. Delegat
JO2E PACEK, iz krajevne
skupnosti Savsko naselje III. je
ob obravnavi občinske resolu-
cije le-to primerjal z zvezno m
ugotovil, da je slednja bolj
konkretna kot občinska. Dele-
gati so se o resničnosti njego-
vih izjav lahko prepričal-i na
lastna ušesa. saj je Jože Pacek
nekatera mesta iz obeh resolu-
cij kar na glas prebral in opo-
zoril tudi na nekatere druge
»napake«, od opredelitve kra-
jevne skupnosti kot sestavne-
ga dela združenega dela, do
minimalnega osebnega do-
hodka. ki ni usklajen z republi-
škim, skratka na napake, ki jih
v občinski resoluciji ne bi sme-
lo biti. Sicer pa ni nič zamuje-
no, saj je tekla beseda, kot so
sklenili razpravo tudi delegati,
komaj o osnutku. Seveda pa
velja pripisati, da so osnutek
občinske resolucije pripravljali
v času. ko republiška in zvezna
resolucija v osnutku še nista
b;li objavljeni.

VIDA PETROVČIČ


